
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 38/2022

XXXVIII Posiedzenie w dniu 28 listopada 2022 
Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:02 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Wojciech Tałajczyk – Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości dokonała 
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza wydatkowania budżetu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
3. Analiza realizacji zadań z zakresu służby zdrowia na terenie Gminy Miedźno.
4. Analiza wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Mirosław Zielonka
BRAK GŁOSU (2)
Dorota Miśkiewicz, Małgorzata Szymonik
Porządek obrad został przyjęty.

2. Analiza wydatkowania budżetu Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Analizę wydatków budżetu przedstawił Komisji Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych Pan Wojciech Tałajczyk. Przedstawił on sprawozdanie z działalności Gminnej
Komisji oraz wydatki osobowe dla członków Gminnej Komisji.
Radny Graj zapyta o ilość koncesji na alkohol, jaka jest ich ilość na terenie Gminy Miedźno.
Przewodniczący Gminnej Komisji Alkoholowej odpowiedział, że na chwile obecna takich punktów jest 
21.
Radny Graj zapytał jeszcze o problem narkomanii, czy występuje na terenie Gminy Miedźno.
Przewodniczący Gminnej Komisji Alkoholowej odpowiedział, że na ten moment nie ma żadnych 
sygnałów oraz zgłoszeń. Nie ma takiego problemu na terenie Gminy Miedźno.
Radny Graj zapytał o ilość niebieskich kart założonych na terenie Gminy Miedźno.
Przewodniczący Gminnej Komisji Alkoholowej odpowiedział, że 8 niebieskich kart na ten moment jest 
założonych.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.



3. Analiza realizacji zadań z zakresu służby zdrowia na terenie Gminy Miedźno.
Z uwagi na brak możliwości osobistego uczestnictwa w w obradach Dyrekcja ZOZ Kłobuck przesłała 
informacje dotyczące funkcjonowania podmiotów leczniczych na terenie Gminy Miedźno.
O  godz.  13.50  Radna  Szczypiór  opuściła  posiedzenie  Komisji.  Do  posiedzenia  dołączyła  skarbnik
Grażyna Borycka.

4. Analiza wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku.
Skarbnik kolejny raz omówiła analizę wykonania budżetu za III kwartały 2022 roku, dopowiadając kilka 
kwestii o których nie mówiła podczas ostatniego posiedzenia komisji na którym również omawiany był 
ten punkt.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.
O godz. 14.10 Radna Grzyb opuściła posiedzenie Komisji.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości.
Radnych mocno zaniepokoiła  sytuacja,  która  ma na celu  wprowadzenie  kolejnych  podwyżek stawek
podatkowych dlatego kolejny raz wrócili do projektu uchwały wprowadzając następujące zmiany:
a) od gruntów na kwotę – 1,07 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej;
a) mieszkalnych na kwotę – 0,86 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej;
b) związanych z prowadzeniem działalności  gospodarczej  na kwotę - 24,73 zł  od 1 m ² powierzchni
użytkowej;
e) pozostałych na kwotę - 5,50 zł od 1 m ² powierzchni użytkowej.
Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany stawek podatku punkt 1) od gruntów: a) z kwoty 1,16 zł na kwotę 1,07 zł; punkt 2) od budynków 
i ich części: a) z kwoty 0,90 zł na kwotę 0,86 zł; b) z kwoty 25,80 złna kwotę 24,73 zł; e) z kwoty 5,76zł 
na kwotę 5,50 zł.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Graj, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (2)
Małgorzata Grzyb, Agnieszka Szczypiór
Wniosek Komisji został zaopiniowany pozytywnie.

6. Sprawy różne.
Spraw różnych brak.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.02.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


